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Muistio 
  

1. Kokouksen avaus ja läsnäolijat  
 

2. Henkilökunnan oirekysely Satakuntahanke / Tiina Simos, Tuula Putus 
 
Väinölän ja Hyrylän päiväkodin henkilökunnalle on tehty Turun yliopiston 
Satakuntahankkeen sisäilmaoirekysely keväällä 2021. Tuula Putus esitteli 
sisäilmaoirekyselyn alustavaa raporttia, jossa käsiteltiin olosuhdehaittoja sekä 
oireiden laatua.  
 
Käytiin lävitse päiväkotien rakennus- ja korjaushistoriaa, sisäilmatilannetta ja tehtyjä 
toimenpiteitä. 
 
Molemmat rakennukset ollaan korvaamassa uusilla tiloilla, joten nyt on pyritty 
parantamaan tilannetta niin, että tiloissa on turvallista työskennellä. Päiväkoti Martta 
Wendelin valmistuu 1.8.2022. 
 
Tuula Putus totesi, että tekee raportin valmiiksi tämän keskustelun pohjalta.  
 
Tuula Putus tulee esittelemään raportin kunnan sisäilmatyöryhmään sekä Väinölä-
Hyrylän henkilökunnalle toukokuussa erikseen sovittavana ajankohtana. 
 

3. Oireilijoiden laadun ja määrän kartoitus 
 

a. Työterveydenhuolto  



 

b. Oppilaiden terveydenhuolto  
 
c. Esimiehen tieto  
 
d. Tarvitaanko kysely kohteesta 
  

4. Kiinteistökatsaus ja toteutuneet toimenpiteet 
 
a. Tutkimukset 
 

b.  Korjaukset 
 

c.  Käyttäjät-toiminnan järjestely 
 
d.  Viestintä, tiedotus, koulutus 

  
5. Uudet toimenpiteet  

 
Ilmanputsaus-laitteet ovat olleet käytössä nyt kuukauden ja käytöstä on tehty 
suppea oirekysely henkilökunnalle. Kysely toimitetaan työterveyteen ensiviikolla.  
 
Tehdään laadunseuranta mittaus merkkiainekokeilla tiiveysmittauksien korjausten 
jäljiltä, jotta voidaan todentaa, että toimenpiteet ovat olleet riittävät. Alustava 
aikataulu on viikolla 27. 
 

6. Viestintä 
 
Henkilökunnalle pidetään tiedotustilaisuus Satakuntahankkeen raportin pohjalta. 
 
Huoltajille tehdään tiedote koteihin tehdyistä toimenpiteistä. 

  
7. Seuraavan kokouksen sopiminen 

 
Seuraavakokous pidetään 30.8.2021 klo 14-15. 


